

**Møde den: 14.01.2020 kl. 10-12**  
**1445-025 (vært: Anne)**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE/Båndordfører), Catalina Kjær (NAT-TECH), Birgitte Castenskjold Viborg (NAT-TECH), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Dato: 15-01-2020  
Ref: EHL

Side 1/4

<b>Punkt 1</b>	<b>Velkommen til Stina</b>
Beskrivelse	Alle  Stina Lykkebye Tylén er ny leder af VEST på Aarhus BSS. Vi byder hende velkommen og introducerer til arbejdsgangene i båndet.
Referat	Jesper bød velkommen og fortalte lidt om arbejdet i båndet og dets rolle internt i organisationen.

<b>Punkt 2</b>	<b>Til orientering (10 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Esben refererede kort fra mødet i UG-redaktionen 9. januar. UVM (som UG hører under) har gang i et projekt med UFM med henblik på at optimere UG, specielt over for tvivlere og ved at skabe en revitaliseret jobsektion.  Trivsel er for alvor kommet på den uddannelsespolitiske dagsorden. Båndet er blevet bedt om at levere 1-2 eksempler til Danske Universiteter på, hvordan AU arbejder med at styrke trivsel blandt studerende. Fristen for at levere et svar er 4. februar. Som forberedelse til det fælles svar får VEST-båndets medlemmer hver især til opgave at medbringe to eksempler på trivselsfremmende aktiviteter til næste møde. Sense of Belonging bør italesættes som et essentielt fokuspunkt.

	<p>Anne og Frederik Langkær bliver i denne uge interviewet af tænketanken DEA som input til analyse af universiteternes bidrag til social mobilitet.</p> <p>Birgitte: Mødet med RSC bliver afholdt 19. februar.</p>
--	---

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Årsplan 2020</b>
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Esben medbringer udkast til årsplan. Derudover tager vi et evaluerende blik på vores praksis med at invitere gæster med på båndmøderne.</p>
Referat	<p>Esben fremlagde udkastet. Båndet var enige om, at praksis omkring besøg skal strammes op. Som udgangspunkt bør besøg kun tage 30 min, med mindre der er en særlig grund til, at de skal vare længere. Desuden kan det overvejes, om nogle af gæsterne kunne inviteres sammen.</p> <p>Jesper og Esben kigger planen igennem på ny og forsøger at "klumpe" nogle af besøgene sammen.</p> <p>Der blev foreslået en temadag. Det tager vi en snak om på næste møde.</p>

<b>Punkt 4</b>	<b>Drøftelse: Fælles kompetenceudvikling</b>
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>På sidste møde inden jul vedtog vi at starte det nye år med at kigge nærmere på mulighederne for kompetenceudvikling på tværs af enhederne. Det fælles supervisions-forløbet er slut – hvad skal der ske nu?</p>
Referat	<p>Båndet talte om vigtigheden af at videndele med kolleger, når man har været afsted på kursus. Der blev foreslået et fyraftensmøde, hvor de medarbejdere, som har været på det seneste AEU-kursus "Positive uncertainty", fortæller herom. Båndets medlemmer melder navne ind til Jesper.</p>

	Lisette teasede, at der kommer et 3 timers møde om ”Vejledning med metakognitive indspark”, sandsynligvis i maj.
--	--

<b>Punkt 5</b>	<b>Drøftelse: Støtte til studerende uden diagnose</b>
Beskrivelse	v/Jesper  Foreningen for Uddannelse og Trivsel har netop fået fondsmidler hjem til et projekt, hvor de tilbyder støtteforløb til studerende, der ikke har en diagnose, men oplever at være pressede i deres studieliv. Midlerne er givet af Trygfonden og henvender sig til studerende på VIA University College i Aarhus og studerende på Aarhus Universitet.  Hvordan forholder båndet sig til det nye tilbud?
Referat	Projektet virker redundant i forhold til nogle af de tilbud, vi allerede har. Jesper melder tilbage til afsenderen og beder dem kaste yderligere lys over projektet.

<b>Punkt 6</b>	<b>Opfølgning: Team Succes</b>
Beskrivelse	v/Esben  Efter aftale med Jeppe Norskov Stokholm har Esben fået Fouzi Abdelrazik, generalsekretær for Team Succes, til at give en status på deres samarbejde med AU. Inden der træffes en endelig beslutning, vil Jeppe og Esben dog gerne sende diskussionen tilbage i båndet for at få en afgørelse af, hvor vi står henne i forhold til spørgsmålet, og om der evt. er andre afdelinger, som vi vil foreslå, overtager opgaven.  <b>Bilag:</b> Se skriftlig status vedr. team succes. Vedhæftet + i båndmappe.
Referat	Anne spørger Kristian Thorn om, hvorledes vi skal forholde os til sagen.

<b>Punkt 7</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.

Referat	Anne foreslog, at man kunne lave en fælles promovoring af Styrk dit studieliv og studypedia. Dette er båndet umiddelbart positivt indstillet overfor.
---------	---

Side 4/4

**Pipeline:****Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
28.01.2020	10-12	1443-413: Jesper
25.02.2020	10-12	1611-121b (Lisette)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.